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الرسالة :
الأرتقاء بدور التمريض في المجتمع مع التثقيف أيضاً بأن مهنة التمريض تقوم على العلم والمهارة والعمل الانساني معاً حيث من النادر وجود مهنة تحمل هذه الصفات ولاسيما بأن التمريض العمود الفقري للمستشفى وبدونه لاتتم تقديم الرعاية الصحية كما هو المطلوب. 

الأهداف :
إكمال الدراسات العليا والحصول على البورد الامريكي الطبي التمريضي والزمالة الهيئة الطبية السعودية.
محاولة محاكات الجامعات الامريكية الحاصلة على التصنيف العالي في دراسة التمريض وانشاء علاقات مع كلية التمريض بجامعة الملك سعود بغرض تأسيس تخصصات دقيقة بكلية التمريض.

الخبرات العملية :
تم تعيني كمعيد في قسم الباطني الجراحي بجامعة الملك سعود عام ألف وأربعمائة وأثنان وثلاثون للهجرة في الثاني من شهر رمضان المبارك.
العمل كمشرف على الطلاب في المختبر.

الدورات العلمية :
1- حصلت على شهادة التعرف على الأعراض الجلطات الدماغية وسرعة الأستجابة لتقديم الرعاية الصحية.
2- حصلت على شهادة أهمية العلاج الطبيعي لأثار الجلطة الدماغية  بعد الأصابة.
3-  حصلت على شهادة التعرف على أخلاقيات مهنة التمريض ومراعاة حقوق المريض مع معرفتها.
4- حصلت على شهادة ماهية التحديات والعقبات لمهنة التمريض وفرص تطيور الرعاية الصحية للمريض.
5- حصلت على دورة الانعاش القلبي الرئوي من جمعية القلب الأمريكية.

الأهتمامات والهوايات:
-شغفي الشديد في قراءة الأدب العربي والأستمتاع بجمليات اللغة العربية 
-حباني الله سبحانه وتعالى بموهبة الخط العربي وأجيدها بشكل جيد جدا في كل شكل من الأشكال السبعة الرئيسية في الخط العربي.
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 2.	QUALIFICATIONS
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I got bachelor degree from School of Nursing-King Saud University in Riyadh.	    Education

· 2006-2010, nursing care:
My study in college of nursing includes: community and mental health nursing, infection disease, Epidemiology, medical surgical nursing, Nutritional Biochemistry, anatomy and physiology, nursing management, medical microbiology, critical care nursing, tends and research, principles of learning and teaching.



2)	Professional								

· Certificate of 2nd Saudi stroke nursing symposium
· Certificate of 2nd Saudi stroke nursing symposium:
· Dysphasia for nurses.
· The role of the occupational therapist.
· The role of the physiotherapist.
· Certificate of course on ethical issue related to patients right.
· Certificate towards E-HIM: current situation and future direction symposium. 
· Certificate of future challenges in nursing: opportunities to improve patient care conference. 
· Certificate of attendance the live support training (BLS) from 01/02/2011 to 31/01/2013  


Professional Experience: 

Experience gained:
· 2007-2008 medical and surgical nursing:
 “I was working as a trainer in medical and surgical ward in King Abdul-Aziz hospital for four month”.

· I learned many things :
1- How I can set IV cannula.			4-knew some medicine.
2- IV fluids.						5-Knew some equipment
3-Learned main basic ECG( electrocardiograph).	6-Learned different fractures, take care of it, and take care of wound specially foot diabetic wound.   7- knowing vital sings.

· 2008-2009 critical care nursing:
“I worked as a trainer in medical and surgical ICU, CCU, and renal ICU for three month in King Fahd Medical City”.

In that hospital I learned some things as advance:
1-I worked completely on cases. 		2-I knew ECG and can interpret it. 
3- I worked with emergency team in ICU, CCU.	4- I knew what the stroke in heart, and brain and can take care of it.
5- I learned to do physical examination. 

· 2009-2010 community and mental health-emergency:
· I worked as a trainer in community and mental health in Alamal complex for mental health four month. 


· I worked as a trainer in primary health care in health center of al-mrooj for four month.

· I did some presentation to community in order to tell them about improving health, and how they can provide a good health for them and their families. I did in schools and universities.
· I worked as a trainer in emergency unit in King Abdul-Aziz university hospital for four month.
· I worked as emergency in two areas for example first aids and working on cases. 
· 2010-2011 Internship:
I worked as internship in king Fahd medical city for a year. 




